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Jeden procent podatku

Zwracamy si� z pro�b� o przekazanie 1 % podatku dla naszego synka
Kacpra Kostyszyna z Osiecznej. Kacperek od 13 lat dzielnie walczy o to, aby
m#g$ stan�% na nogach. Przeszed$ kilka operacji. Jest rehabilitowany w szkole
w G#rznie, do kt#rej ucz�szcza, w domu z rehabilitantem i na turnusach re-
habilitacyjnych. *wiczy w pasie, kt#ry wspomaga biodra i kr�gos$up. Jest
bardzo dzielny.

To takie trudne prosi% Pa,stwa o pomoc, ale ka-da przekazana z$ot#wka
pozwala nam walczy% o kolejny dzie, i kolejny pobyt w o�rodku rehabilita-
cyjnym.

Kacperek jest podopiecznym fundacji /Zd�-y% z pomoc�/. W formularzu
PIT prosimy o wpisanie numeru KRS 0000037904.

W rubryce informacje uzupe$niaj�ce - cel szczeg#$owy 
1 procent 29290 Kostyszyn Kacper
Za ka-dy Pa,stwa gest i pomoc serdecznie dzi�kujemy.
Prosimy jednocze�nie o wyra-enie zgody w formularzu PIT na prze-

twarzanie swoich danych organizacji po-ytku publicznego.
Justyna i Mariusz Kostyszyn.

"Wieczór Osiecki", ostatni w 2019 roku, zgromadził liczne grono członków i

sympatyków Towarzystwa Ziemi Osieckiej. Spotkanie odbyło się w niedawno

otwartej "Kawiarni Fotograficznej" przy ulicy Kościuszki w Osiecznej. Fir-

mowa nazwa kawiarni miała wiele wspólnego z tematem spotkania. Stani-

sław Lenartowicz korzystając z kolekcji starych zdjęć i widokówek

poprowadził, video - wycieczkę'' po miejscach w miasteczku Osieczna, które

już nie istnieją lub zmieniły zupełnie swój pierwotny wygląd i przeznaczenie.

Pokaz fotografii połączył z objaśniającym komentarzem o historii budynków,

podawał nazwiska ich dawnych właścicieli. Przywoływał związane z naszym

miasteczkiem anegdoty, typowo gwarowe powiedzenia, charakterystyczne

przydomki niektórych mieszkańców. Ze swej strony słuchacze i równocześ-

nie widzowie dodawali własne uzupełnienia. Na pożegnanie, prezes Zarządu

TZO, Mariola Pazoła złożyła wszystkim obecnym życzenia świąteczno - no-

woroczne. 

Tradycją stały się spotkania noworoczne sołtysów wszystkich

miejscowości gminy Osieczna. Na takich spotkaniach można

omówić ważne kwestie, wspomnieć sołtysów, którzy odeszli, po-

dyskutować o planach na przyszłość. 


